


**Beschlagwagen BW1000 [Art.- Nr. 1004]**

Beschlagwagen ohne Schubladen oder mit 2 Schubladen, 7 Beschlag- und Aufnahmeächer in Stufen angeordnet sorgen für übersichtliche Bereitstellung der Beschläge, 2 Ablagen für Werkzeug und Zubehör sind höhenverstellbar. 4 Lenkrollen Ø 125mm, davon 2 mit Feststeller. Tragkraft: 1000kg.

*LxBxH: 1100 x 700 x 1200mm. Gewicht: 60kg*

**Fitting Wagon BW1000 [Art.- No. 1004]**

Fitting Wagon without or with 2 drawers, 7 fitting storage compartments stepped design for the orderly storage of hardware, 2 shelves for tooling and accessories are adjustable in the height. 4 directional wheels Ø 125mm, 2 wheels lockable allows an easy movement and storage on the working station. Load: 1000kg.

*LxWxH: 1100 x 700 x 1200mm. Weight: 60kg*


**Beschlagschere BS1001 [Art.-Nr. 1006]**
**Stativ SB1002 [Art.-Nr. 1007]**

Beschlagschere mit Längenanschlag und Fußventil. Zum einfachen Ablängen der Beschläge. Flexibel einsetzbar. Pneumatischer Schnitt. Stativ mit Aufnahme für Fußventil. 4 Lenkrollen Ø 100mm, davon 2 mit Feststeller

*LxBxH: 400 x 150 x 620mm. Gewicht: 18kg*

**Fitting Cropper BS1001 [Art.-No. 1006]**
**Support SB1002 [Art.-No. 1007]**

Fitting Cropper with length stop and foot switch. For easy cutting of fittings. Flexible use. pneumatic cut. support with mounting for foot switch, 4 directional wheels Ø 125mm, 2 wheels lockable allows an easy movement of the working station.

*LxWxH: 400 x 150 x 620mm. Weight: 18kg*


**Beschlagwerkzeug BSW-PS1004G/Ry3**
**[Art.-Nr. 5406]**

Beschlagwerkzeug für geraden Schnitt. Sehr kompakt, sehr anwenderfreundlich. Einfaches Einlegen. Pneumatischer Schnitt. Tischgerät. Betriebsdruck 6-10 bar.

*LxBxH: 220 x 120 x 140mm. Gewicht: 12kg*

**Fitting Cropper BSW-PS1004G/Ry3**
**[Art.-No. 5406]**

Fitting Cropper for straight cuts. Compact design and user friendly. Easy workflow. Pneumatic cut. Operable pressure 6-10 bar.

*LxWxH: 1000 x 550 x 1100mm. Weight: 12kg*